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 PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BRAŠĆINE-PULAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/11-14/6 
URBROJ:  2170/01-09-10-11-2 
Rijeka,   07. 09.  2011 
                                    
 
 

 
ZAPISNIK 

S 11.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 
 

11.  sjednica VMO Brašćine-Pulac održana u srijedu 07.09. 2011 s početkom u 17,00 sati  
 

Sjednici su bili nazočni: 
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Ksenija Marojević Velčić, zamjenik predsjednika VMO 
3. Teo Božanić, član VMO 
4. Valić Franjo,član VMO 
5. Ivana Prpić, tajnik MO 
 

Ostali nazočni: 

Sjednici nisu bili nazočni: 
6. Jordan Ante, član VMO 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
1.  Komunalni radovi na području MO i informacija o završetku radova u Ulici Zeleni put i 

Vinogradska 
                   - zamjena drvenih stupova u Ulici Oktavijana Valića   

2. Dogovor oko pripreme  za obilježavanje Dana MO  
3. Razno – zahtjevi grañana 

- igralište MRK Kozala- primjedbe na kvalitetu izvedenih radova 
- sanacija okućnice u Ulici Vinogradska br.2 obitelj Jurčić 
- zamolba grañana Pulca vezano za vozni red mini busa 
- dopisi grañana Ulice Oktavijana Valića 12- zaštita od buke 

 
  

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
Ad1. 
Predsjednik upoznao vijećnike sa završenim radovima na području mjesnog odbora 

- završeno asfaltiranje pristupne ceste Kozala prema Ulici Lukovići gdje će se graditi 
dva stambena objekta 

- završeni radovi za postavljanje kanalizacije, vodovoda i plina u Ulici Vinogradska 
Zeleni put i Brašćine prema Mihaćevoj dragi 
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- radovi na kanalizaciji, vodovodu i plinu u Ulici Oktavijana Valića su u tijeku i 
takoñer je u tijeku dogovor sa VIK-om i HEP oko zamjene dotrajalih stupova 

 
Predsjednik napominje da radovi iz prioriteta za 20111 godinu još nisu završeni te napominje da 
od strane Rijekaprometa bi trebali krenuti u rujnu i listopadu. 
Takoñer upoznaje vijećnike da se iz prioriteta od strane ZKD obavilo kompletno šišanje vegetacije 
na području MO. 

Vijeće izrazilo svoje zadovoljstvo  s obzirom da je recesijska godina a ipak se na terenu 
mjesnog odbora  vide radovi  

 
 
.  
Ad.2 
Predsjednik  upoznao vijećnike sa već tradicionalnim obilježavanjem Dana MO. 
Prijedlog je da se svečanom sjednicom otvori početak obilježavanja  i to  
15. listopada 2011 u 10,00 sati obilazak utvrda, polazak iz Podržnice Pulac 
18. listopada 2011. u 16,00 sati svečana sjednica VMO 
19. listopada 2011.  od 10 do 12 sati mjerenje šećera i tlaka na Pulcu – Podružnica MO 
20. listopada 2011. u popodnevnim satima boćanje na boćalištu Pulac 
21. listopada 2011.  mali nogomet na igralištu MRK Kozala i 
22. listopada 2011.završna proslava uz muziku sa podjelom poklona učesnicima za izbor 
najljepše okućnice i balkona 2011 godina  
 

Vijeće jednoglasno podržalo prijedlog 
 

 
Ad.3 
- Predsjednik upoznao vijećnike sa igralištem MRK Kozala gdje su se  pojavila ispupčenja  
(hupseri) i to u velikom broju koji predstavljaju veliku opasnost za ozljedu djece koja redovno 
treniraju i školske djece OŠ Belvedere u sklopu nastavnog programa. Isto tako pojavile su se  i 
pukotine u samom asfaltu. 
Igralište je napravljeno od lijevanog asfalta te je pitanje dali je izvoñač radova bio stručan za izradu 
istog te napominje da su radovi završeni u svibnju 2010. godine iz sredstava prioriteta Mjesnog 
odbora Brašćine-Pulac. te predlaže da se uputi dopis i zatraži od Grada Rijeke, OGU za komunalni 
sustav da utvrdi i sanira loše izvedene radove na rukometnom igralištu MRK Kozala uz OŠ 
Belvedere. 

Vijeće jednoglasno podržalo prijedlog 
 
 
- Predsjednik upoznao vijećnike  o izvoñenju radova u Ulici Vinogradska a u sklopu projekta 
izgradnja vodovodne kanalizacijske i plinske mreže došlo je do oštećenja odnosno puknuća terase 
odnosno  ploče  uz obiteljsku kuću obitelji Jurčić, na adresi Vinogradska br.2. 
Puknuće se dogodilo uslijed pikaniranja  iskopa kanala koje je prouzročilo vibracije a navedena 
ploča se nalazi u neposrednoj blizini izvedenih radova. 
Na uviñaju su bili predstavnici izvoñača,Mjesnog odbora predsjednik Josip Rupčić,  Rijekapromet 
gospodin Elio Biasiol, predstavnik Grada Rijeke OGU za komunalni sustav gospodin Branko 
Bertoša te su vidjeli navedena oštećenja. 
Predsjednik predlaže da  OGU za komunalni sustav stupi u kontakt sa gospodinom Bertošom te da 
se u što kraćem roku sanira ploča zbog opasnosti da neko dijete uslijed igre upadne u spomenuti 
otvor. 

        Vijeće jednoglasno podržalo prijedlog 
 
 
- Predsjednik upoznao vijećnike  o prijedlogu grañana Ulice Pulac o korekciji voznog reda linije 
br.4A (dopis u prilogu)  
 
Vijeće Mjesnog odbora nakon rasprave donosi odluku da se uputi dopis Autotroleju te da 
oni  utvrdite opravdanost zahtjeva i mogućnost realizacije istog. 
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- Predsjednik upoznao vijećnike o problematici grañana Ulice Oktavijana Valića br.12 (dopisi u 
prilogu). 
 Iz navedenih priloga vidljivo je da je Auto cesta Rijeka-Zagreb  obećao grañanima 
sanaciju stolarije (zaštita od buke) na objektima koji se nalaze tik uz riječku zaobilaznicu. S 
obzirom da u prilozima se raspoznaje o čemu je riječ potrebno je uputiti dopis ARZ da sukladno 
njihovim  obećanjima izvrše zamjenu postojeće stolarije sa adekvatnom koja zadovoljava 
današnje standarde. 
 

         Vijeće jednoglasno podržalo prijedlog 
 
 
 
 
Sjednica je završila  u  19,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri  (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 
 

Ivana Prpić Josip Rupčić 
 
 

 

 


